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Kommunala rådet för funktionshinderfrågor gavs vid extra sammanträde den 21 juni 
möjlighet att ställa frågor angående tjänsteskrivelsen till avdelningschef Auli Metsänsalo. 
Frågorna berörde följande: 
- är funktionshindrade över 65 år inräknade i planen 
- ökar behovet av köpta platser 
- vad är erfarenheterna av privat drift av särskilda boenden 
- hur säkerställer kommunen att välutbildad personal anställs 
- hur löses bemanningen vid utbildningsinsatser 
- hur ser planeringen ut för personer med förvärvad hjärnskada 
- hur når man enskilda personer i behov av särskilt boende 
- rekryteringen av boende till Gränsvägen 
- blir det fler boenden i privat regi och vilken kvalitetsredovisning sker av denna     
  upplåtelseform 
- varför finns vissa kvalitetsutvärderingar inte på hemsidan 
- hur ska berörda bli mer delaktiga i planeringen av ett nytt boende 
- hur hittar kommunen ny tomtmark till boenden 
- hur är situationen när det gäller korttidsboende 
- uppmärksammar kommunen elöverkänsligas behov av särskilt boende 
 
Informativa  svar gavs från Auli Metsänsalo när det gäller de flesta frågeställningarna, och 
rådet godkänner planen. 
 
Rådet vill ändå framhålla några synpunkter: 
1..Det är mycket viktigt att korrekt information ges i samband med intresseanmälan till ett 
nytt boende. Detta var inte fallet när det gäller boendet vid Gränsvägen, där målgruppen 
och upplåtelseformen för driften ändrades. Viktig information som boendekostnad och 
utformning av lägenheterna saknades också. 
2. Det är angeläget att kommunen satsar på en gedigen kvalitetsredovisning av nya boenden, 
där det också ingår en jämförelse mellan olika upplåtelseformer.  

 
 
 
 



2 (2) 

 

 
Övrigt : 
En viktig fråga är hur tilltänkta boende och anhöriga på ett bättre sätt skulle kunna bli 
delaktiga i planeringen av ett nytt boende. Det finns ett flertal goda exempel ute i landet, där 
de som berörs involveras i ett tidigt skede genom att delta i en av kommunen utsedd 
arbetsgrupp. Det är ju fråga om ett boende under lång tid och det kan underlätta vilka 
personer som ska samsas i ett nytt boende. KRF tänker återkomma i frågan genom en 
skrivelse till socialnämnden.  
 
Möjligheten att lägga in alla socialförvaltningens kvalitetsredovisningar på kommunens 
hemsida borde kunna gå att genomföra. 
 
Ledamoten i KRF som företräder personer med elöverkänslighet efterlyste huruvida 
elöverkänsligas behov av särskilt boende uppmärksammas av kommunen, vilket i nuläget 
inte sker. 

 
 

Bengt Bergström 
ordföranden KRF 

 
 
 
 


